
Beantwoording aanvullende technische vraag de heer Huisman 

 

Vraag: 

Ik wil graag verzoeken om antwoord te krijgen op hoeveel m2 dak er in totaal is in de gemeente.  

 

Antwoord: 

Wij beschikken niet over gegevens over de totale hoeveelheid dakoppervlak in onze gemeente. 

Deze gegevens hebben wij ook niet op korte termijn kunnen achterhalen. Het externe 

adviesbureau dat de energiemix heeft opgesteld (zie de Visie Energie en Ruimte), heeft 

aangegeven dat er in de berekeningen rekening mee is gehouden dat er in 2040 op 70% van alle 

daken in onze gemeente zonnepanelen geplaatst zijn.  

 

Niet alle daken of dakdelen zijn geschikt voor de plaatsing van zonnepanelen, bijvoorbeeld door 

schaduwwerking van bomen in de omgeving of doordat het dak op het noorden is gericht. 

Daarnaast wil ook niet iedere dakeigenaar zonnepanelen plaatsen. Als gemeente kunnen wij 

dakeigenaren hiertoe niet verplichten.  

 

Nadere informatie over de geschiktheid van daken in onze gemeente voor zonnepanelen is terug 

te vinden in de zonatlas van de provincie Noord-Brabant: https://www.zonatlas.nl/provincie-

noord-brabant. 

 


